
Protokół Nr 17/16 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

odbytego w dniu 9 grudnia 2016 r. 
 

Kolejne posiedzenie komisji otworzył Pan Marcin Janiak – Przewodniczący, który 

powitał radnych i zaproszonych gości. W dalszej kolejności stwierdził kworum niezbędne 

do obradowania i przedstawił zaplanowany porządek obrad, który przedstawia się 

następująco: 
 

1. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2017 r.  

2. Opracowanie planu pracy komisji na 2017 r. 

3. Sprawy bieżące i różne.  
 

Do przedstawionego porządku obrad nie zgłaszano uwag. Następnie Przewodniczący 

przystąpił do zatwierdzenia protokółu z poprzedniego posiedzenia. Dodał, że protokół był 

w Urzędzie Gminy wyłożony do wglądu, poza tym oznajmił, iż jest możliwość zapoznania się 

z jego treścią w dniu dzisiejszym.  

W związku z tym, że do protokołu z poprzedniego posiedzenia nie zgłaszano żadnych 

uwag, przewodniczący komisji zarządził głosowanie w sprawie jego przyjęcia. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad. 1 i 3 

W tym punkcie obrad głos zabrała Pani Elżbieta Pluta – Skarbnik Gminy, która oznajmiła, 

że przedłożony radnym projekt budżetu gminy na 2017 r. musiał być do 15 listopada 

przedstawiony do zaopiniowania Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Łodzi. Kontynuując 

Pani Skarbnik poinformowała, że po w/w terminie do przedłożonego projektu budżetu można 

wprowadzać zmiany i takie były wprowadzone. Należą do nich m.in.: 

- udział Gminy Widawa w projekcie ‘Partnerzy dla e-rozwoju”, 

- program „Razem możemy więcej”. 

Kontynuując Pani Skarbnik oznajmiła, że projekt budżetu opracowany jest na podstawie 

9 miesięcy 2016 r. Dodała, że niektóre zaplanowane na ten rok inwestycje nie zostaną 

wykonane z różnych powodów np. atmosferycznych, toteż będą figurowały 

w przyszłorocznym budżecie jako wydatki niewygasające. Do takich inwestycji będzie 

należała modernizacja parku w Widawie, budowa drogi w Rogóźno, budowa budynku 

gospodarczego na potrzeby sołectwa Sarnów, a także przebudowa c.o. w szkole w Ochlach. 

W tym temacie głos zabrała radna Dorota Drabent, która sugerowała, aby przy zmianie 

instalacji c.o. pomyśleć o zabezpieczeniach związanych z utratą ciepła dostarczanego 

ze szkoły do mieszkań znajdujących się poza budynkiem szkoły.  

W odpowiedzi na powyższe głos zabrał Pan Wójt, który oznajmił, że zorientuje się w WFOŚ, 

czy na powyższe działanie można dostać wsparcie finansowe. W toku dalszej wypowiedzi 

Pan Wójt poinformował, że na przełomie stycznia i lutego zostanie ogłoszony przetarg na 

budowę przedszkola w Widawie. Następnie zmieniając temat poinformował, że będziemy 

składać wniosek na budowę wodociągu w m. Raczynów, Ruda, Sarnów i Chrząstawa, 

budowę hydroforni w Goryniu, a także kanalizacji deszczowej w Widawie – ul. Kuziówek. 

W ramach tego projektu planowana jest również wymiana rur w sieci wodociągowej 

w Kocinie oraz połączenie jej z „małą” Kociną. 

Kolejno głos zabrał radny Barwaśny, który ponownie podniósł temat nieogrzewania 

autobusów w czasie transportu dzieci szkolnych. 

Następnie radny Dobrowolski pytał o planowane wydatki na oświatę. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że wydatki na oświatę ciągle rosną, a przyznana subwencja jest 

niższa. Powyższe wynika z ustawowych stawek wynagrodzeń nauczycieli, dodatków 

stażowych oraz nagród jubileuszowych.  



W toku dalszej wypowiedzi Pani Skarbnik oznajmiła, że został rozstrzygnięty przetarg 

na odbiór odpadów komunalnych, który wygrała firma Eko Region. W tym miejscu Pani 

Skarbnik poinformowała, że koszty odbioru odpadów będą wyższe od dotychczas 

ponoszonych, ale stawki opłaty dla mieszkańców nie ulegną zmianie. 

 

Ad. 2  

Realizując drugi punkt przyjętego porządku obrad członkowie komisji opracowali plan pracy 

na rok 2017.  

 

Lp.  Termin Tematyka posiedzenia 

Osoby 

odpowiedzialne za 

przedstawienie 

zagadnienia 

1. styczeń 

1. Zapoznanie się z kwestią zapobiegania alkoholizmowi i 

narkomanii na terenie Gminy Widawa,  w tym z działalnością 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 
Przewodniczący 

GKRPA 

2. Sprawy bieżące i różne. 

2. luty  

1. Zapoznanie się z funkcjonowaniem Zespołu Szkół w Chociwiu i 

Widawie oraz Publicznego Przedszkola. Dyrektorzy szkół 

Dyrektor przedszkola 
2. Sprawy bieżące i różne. 

3. marzec  

1. Zapoznanie się z działalnością sportową na terenie gminy – 

wyjazd na stadion w Chociwiu i w Widawie. 
Pracownik UG 

Przedstawiciele 

klubów sportowych 2. Sprawy bieżące i różne. 

4. kwiecień  

1. Zapoznanie się z planami organizacyjnymi w szkołach. 
Pracownicy UG 

Dyrektorzy szkół 
2. Organizacja oświaty pozaszkolnej i zajęcia pozalekcyjne. 

3. Sprawy bieżące i różne. 

5. maj  

1. Zapoznanie się z funkcjonowaniem SPZPOZ w Widawie i ŚDS 

w Dąbrowie Widawskiej.  
Kierownik SPZPOZ 

Kierownik ŚDS  

 2. Sprawy bieżące i różne. 

6. czerwiec  

1. Zakres planowanych remontów w szkołach. Dyrektorzy szkół 

Pracownik UG 

Prezesi jednostek 

2. Zapoznanie się z działalnością jednostek OSP – wyjazd w teren. 

3. Sprawy bieżące i różne. 

7. sierpień 

1. Zapoznanie się z wynikami sprawdzianu przeprowadzonego na 

zakończenie gimnazjum. 

Dyrektorzy szkół 

Pracownik UG 

2. Analiza realizacji zaplanowanych na okres wakacyjny remontów 

w szkołach. 

3. Zapoznanie się z przygotowaniami do rozpoczęcia nowego roku   

    szkolnego.  

4. Sprawy bieżące i różne. 

8. wrzesień 

1. Analiza realizacji zadań z zakresu pomocy społecznej na terenie 

gminy oraz zapoznanie się z rozdysponowaniem środków GOPS 

dla podopiecznych na okres zimy. Kierownik GOPS 

3. Sprawy bieżące i różne. 

9. listopad 

1. Analiza działalności kulturalnej na terenie gminy - GOK oraz  

    organizacji pozarządowych  działających na terenie gminy. Dyrektor GOK 

2. Sprawy bieżące i różne. 



10. grudzień 

1. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2018 r. Kierownik GOK 

Dyrektor SP w 

Restarzewie 

2. Opracowanie planu pracy komisji na 2018 r. 

3. Sprawy bieżące i różne. 

 

 

W związku z wyczerpaniem tematyki przewidzianej na dzisiejsze posiedzenie oraz brakiem 

dodatkowych pytań Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty – Pan Marcin 

Janiak zamknął obrady Komisji i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Emilia Konieczna               Przewodniczący Komisji 

Spraw Społecznych i Oświaty 

           Marcin Janiak 


